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Protokół nr 66/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 9 lipca 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z rozszerzeniem. Do proponowanego 
porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/94/07 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 30 
października 2007 r. w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji „Budowa Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku”. 
 

/Na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska- pracownik wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/  
 

Pani A. Banaszewska wyjaśniła, że zmiana dotyczy terminu realizacji zadania inwestycyjnego. Pierwotnie 
przewidziany był on od 2007 r. do 2009 r., następnie został wydłużony do 2010 r. Obecnie proponuje się, 
aby I etap realizacji zadania inwestycyjnego odbył się w latach 2007 – 2012.  
Wicestarosta zasugerował, aby odczekać z podjęciem powyższej uchwały, ponieważ istnieje możliwość 
przesunięcia terminu realizacji do 2013 r. 
Członkowie Zarządu zadecydowali, że podejmą powyższą uchwałę z następującą zmianą: I etap realizacji 
zadania inwestycyjnego odbędzie się w latach 2007 – 2013.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu ze zmianą. Za głosowali: E. Dembek,  
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Drugim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia na Ucyfrowienie stacjonarnego aparatu RTG w Lubawie 
dla Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. 
 

Pani A. Banaszewska poinformowała, iż termin złożenia ofert nastąpiłby 23 lipca 2012 r., poczym omówiła 
szczegółowo specyfikację istotnych warunków zamówienia na Ucyfrowienie stacjonarnego aparatu RTG  
w Lubawie dla Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. Dodała, iż opis przedmiotu 
zamówienia przygotowali pracownicy szpitala.  
Skarbnik poinformowała, że nazwa użyta do przetargu różni się od nazwy, która zapisana jest w budżecie.  
Członkowie Zarządu zadecydowali, aby skonsultować się z dyrektorem szpitala, ponieważ należy 
ujednolicić nazwę.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Trzecim punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do 
przeprowadzenia przetargu nieograniczonego Ucyfrowienie stacjonarnego aparatu RTG w Lubawie 
dla Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. 
 

Członkowie Zarządu zapoznali się z projektem uchwały oraz wybrali następujący skład komisji do 
przeprowadzenia postępowań:  

1. Przewodniczący – Buliński Marcin, 
2. Zastępca przewodniczącego – Umiński Wojciech, 
3. Sekretarz – Banaszewska Alina, 
4. Członek komisji – Kiński Sebastian. 

Pani A. Banaszewska dodała, że dnia 23 lipca 2012 r. o godz. 1100 nastąpi złożenie ofert o 1115 ich otwarcie. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
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/Pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wysunięcia połaci 
dachowej pawilonu handlowego usytuowanego na działkach nr 488/18 i 488/20 w Nowym Mieście 
Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej. 
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Samsel- naczelnik wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/  
 

Pan A. Samsel wyjaśnił, że pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista 
w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na wysunięcie 
połaci dachowej pawilonu handlowego usytuowanego na działkach nr 488/18 i 488/20 w Nowym Mieście 
Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej. Pismo pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina 
Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  stanowi załącznik nr 3. Dodał, że jeżeli 
Zarząd wyrazi zgodę, nie oznacza to jednocześnie, że zostanie wydana zmiana postanowienia.  
Wicestarosta zapytał jak właściciel działki zagospodaruje wodę?  
Pan A. Samsel zasugerował, że jeżeli Zarząd wyrazi zgodę na wysunięcie połaci dachowej, rynna będzie 
poprowadzona za połacią. Wody deszczowe będą odprowadzane do miejskiej kanalizacji deszczowej. 
 

Członkowie Zarządu zadecydowali, iż wyrażą zgodę na wysunięcie połaci dachowej pawilonu handlowego 
usytuowanego na działkach nr 488/18 i 488/20 w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej oraz 
jednogłośnie podjęli uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

/Pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uregulowania 
należności przez Spółkę P4 Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie za bezumowne korzystanie z powierzchni 
dachu. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Jolanta Haska- pracownik wydziału Geodezji i Nieruchomości/  
 

Pan J. Haska poinformowała, iż Spółka P4 Sp. z o.o. wystosowała pismo (stanowiące załącznik nr 4),  
w którym podkreśla, iż zaproponowana przez Zarząd stawka czynszu 2.100,00 zł netto jest za wysoka. 
Proponują kwotę w wysokości 1.883,00 zł netto.  
Członkowie Zarządu zadecydowali, aby przystać na propozycję P4 Sp. z o.o. oraz jednogłośnie podjęli 
uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
 

Szóstym punktem porządku było zapoznanie się z informacją dotyczącą publikacji oferty na realizację 
zadania publicznego, złożoną przez Parafię Rzymsko- Katolicką p.w. św. Tomasza Apostoła w Nowym 
mieście Lubawskim. 
 

Pani J. Haska poinformowała, że świetlica „Nazaret” zwróciła się z prośbą o dofinansowanie przeznaczone 
na wypoczynek dla dzieci. Dodała, iż posiada ona nieaktualny wpis do KRS, dlatego nie może składać 
oferty. Aby uzyskać dofinansowanie złożono ofertę jako parafia. Zgodnie z nowym przepisem Starostwo 
Powiatowe ma obowiązek umieszczenia powyższej oferty na stronie BIP oraz tablicy ogłoszeń na okres 7 
dni. W ciągu 7 dni mogą wpłynąć uwagi do oferty. Jeżeli ich nie będzie, po 7 dniach Zarząd może podjąć 
uchwałę dotyczącą przekazania środków w wysokości 4.200,00 zł. 
 

Członkowie Zarządu wyrazili jednogłośnie zgodę na publikację oferty na realizację zadania publicznego, 
złożoną przez Parafię Rzymsko- Katolicką p.w. św. Tomasza Apostoła w Nowym mieście Lubawskim.  
 

Korzystając z obecności pani J. Haska, Wicestarosta poinformował, że nie wpłynęło żadne wadium 
dotyczące przetargu na parking. Nikt nie zgłosił się do przetargu. Na działkę w Czachówkach zgłosił się 
tylko jeden chętny, który przystąpił do przetargu oraz wylicytował działkę za kwotę w wysokości 105.850,00 
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zł. Dodał, iż pozostały jeszcze rokowania na działki, ale z tego, co wiadomo, do tej pory nie wpłynęły żadne 
zaliczki. Poinformował również, iż wcześniej ustalono, że jeżeli przetarg na parking zakończy się wynikiem 
negatywnym, przystąpi się do uregulowania służebności przejścia i przejazdu mieszkańców. Zasugerował, że 
powinno się tego dokonać do kolejnego przetargu.  
Starosta przychyliła się do sugestii Wicestarosty. 
Pani K. Trzaskalska zapytała jak długo będą trwały procedury związane z ustanowieniem służebności?  
Pani J. Haska dodała, że jest to kwestia zwołania wszystkich mieszkańców, którzy muszą zadeklarować, iż 
pokryją koszty aktu notarialnego.  
Zarząd zadecydował, aby zacząć podejmować działania związane ze służebnością oraz aby zorganizować 
spotkania z mieszkańcami.  
 

/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji 
Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela 
mianowanego w dniu 25.07.2012 roku. 
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury  
i Promocji/  
 

Pan A. Korecki przedstawił proponowany skład komisji egzaminacyjnej. 
 

Członkowie Zarządu podjęli jednogłośnie uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek,  
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie pełnomocnictwa 
Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim i powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora 
Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Pan A. Korecki szczegółowo omówił projekt uchwały.  
Do projektu uchwały wniesiono korektę. W tytule uchwały oraz w § 2. wyrażenie „Biblioteki Publicznej” 
zastąpiono wyrażeniem „Biblioteki Pedagogicznej”  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę ze zmianą. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały Nr 64/333/2012 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 28 czerwca 
2012 roku w sprawie powołania komisji w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora 
Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pan A. Korecki szczegółowo omówił projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Dziewiątym punktem porządku była analiza aktualnej sytuacji finansowej powiatu oraz omówienie 
warunków wyemitowania obligacji w kwocie 4.800.000,00 zł.  
 

Skarbnik wyjaśniła, że aby można było zakończyć budowę szkoły, w obecnej chwili potrzeba 1.144.000,00 
zł oraz środki na wynikające koszty dodatkowe. Łącznie z pozostałymi inwestycjami drogowymi potrzeba 
około 4.800.000,00 zł, tj. we wrześniu 2012 roku 2.840.000,00 zł, w roku 2013 1.260.000,00 zł oraz 
700.000,00 zł w 2014 roku. Jeżeli Zarząd Powiatu wyrazi zgodę na przygotowanie dokumentów do emisji 
obligacji, to wówczas trzeba będzie zlecić firmie konsultingowej dokonanie analizy sytuacji finansowej. 
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Przewiduje się, że koszt zlecenia wyniesie około 20.000,00 zł brutto. Jeżeli Zarząd wyrazi zgodę wówczas 
zleci się firmie profesjonalnej wykonanie takowej analizy i pomoc przy emisji obligacji.  
Członkowie Zarządu zadecydowali o konieczności emisji obligacji i zlecenia usługi firmie konsultingowej 
wykonania analiz.  
 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  
 
 
Protokół sporządziła        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek 


